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Svar på fråga 2023/24:1068 av Niklas Sigvardsson (S) 
Folkhögskolornas utveckling 

Niklas Sigvardsson har frågat mig vad jag avser göra för att 

folkhögskolorna runt om i vårt land ska kunna fortsätta att 

utveckla sitt viktiga arbete. 

Jag vill inledningsvis betona att folkhögskolan som 

utbildningsform fyller en viktig funktion i det svenska 

utbildningssystemet för såväl individers möjligheter till 

utbildning som för samhällets behov av kompetensförsörjning. 

Genom folkhögskolans breda kursutbud kan individer till 

exempel få grundläggande behörighet till fortsatta studier inom 

högskola eller yrkeshögskola eller utbilda sig till ett yrke.  

Genom regeringens budgetproposition för 2024 (prop. 

2023/24:1) förstärktes statsbidraget till folkhögskolorna med 

100 miljoner kronor 2024. En nivå som beräknas bestå 

permanent. Denna allmänna förstärkning var en viktig 

prioritering från regeringens sida i en tid då behoven hos varje 

folkhögskola ser olika ut. Jag noterade att även 
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Socialdemokraterna i sin skuggbudget, likt regeringen, föreslog 

att statsbidraget till folkhögskolorna skulle stärkas med 100 

miljoner kronor 2024. 

Jag vill även framhålla att under 2024 fördelas ca 2,4 miljarder 

kronor i statsbidrag till folkhögskolorna. Det är därmed ett 

omfattande statligt stöd som fortsatt möjliggör mycket viktig 

bildningsverksamhet vid folkhögskolor runt om i landet. 
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